
INFORMATION FRÅN STYRELSEN I VINDMÖLLAN NOVEMBER 2019 

Styrelsemötet hölls den 12 november i styrelserummet på Väderkvarnsgatan 6. 

 

• I dagsläget har vi inte upphandlat någon snöröjning på innegården. Då 
tidigare års entreprenör ansågs vara alltför kostsam ser vi över 
möjligheten att byta. Ha därför överseende med snöskottning och 
sandning på innergården då styrelsen hanterar den själva tillsvidare.  
 
På trottoarerna vid entréerna ut mot gatorna ansvarar kommunen för 
snöröjning och sandning.  
 

• P-automaterna börjar att komma på plats, så håll utkik när avgiftsbelagd 

parkering ute på gatorna börjar att gälla så att ni inte får parkeringsböter. 

Kommunen har inte givit besked om något specifikt datum det kommer att 

gälla ifrån ännu. 

 

• Eftersom många ej tilldelade parkeringsplatser i garaget används utreder 

JM just nu hur detta ska hanteras. Det kommer troligen bli så att någon 

form av parkeringsbevis kommer att behövas, antingen via en skylt med 

registreringsnummer på platserna eller ett parkeringsbevis att sätta i 

vindrutan  

 

• Den rörelsestyrda trapphusbelysningen som installerats i de trapphus där 

det tidigare inte funnits är nu i bruk. Denna åtgärd har genomförts enligt 

tidigare stämmobeslut. 

 

• Det är snart dags att byta luftventilationsfilter i lägenheterna igen, detta 

ska göras en gång per år. Mer information kring när ni kan hämta ut 

dessa kommer att komma inom den närmsta tiden. 

 
 

 
 
 
Nästa ordinarie styrelsemöte hålls den 12e december, 
Med vänliga hälsningar Styrelsen brf Vindmöllan 


